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Idrottsanläggning på Porsmossen  

Motion från Socialdemokraterna i Nacka  
 
Den 19 september 2019 skrev Moderaterna på sin Facebook “Alliansen i Nacka satsar 14 miljoner 
kronor på en ny fotbollsplan med konstgräs, i syfte att förbättra idrottskapaciteten i Nacka. Det 
senaste tillskottet blir en 11-spelarplan med tillhörande parering och toaletter vid Porsmossen i Boo. 
Anläggningen börjar byggas nästa år. ” 

Nu tre år senare har fortfarande ingenting hänt. Området runt Porsmossen är ett skräpigt och 
otryggt område för de som bor och rör sig i området. Samtidigt lider föreningslivet av kapacitetsbrist 
när det kommer till idrottsytor.  

Porsmossen har tidigare använts som avloppsverk. Men idag är tomten till största dels oanvänd, 
förutom på vintern då den används som snöupplag. Marken ägs av kommunen vilket är bra då det 
ger oss rådighet att själva besluta om platsens användningsområde.  

Vi socialdemokrater vill att det ska bli minst en 11-spelarplan på Porsmossen men ser också att 
området kanske kan rymma mer än fotboll, bäst vore det om det blev en idrottsanläggning. Kanske 
skulle det även kunna fungera med terränglöpning i det lilla skogsområdet eller löpbanor runt 
fotbollsplanerna som kunde bli skidspår på vintern.  
 

Socialdemokraterna yrkar därför:    

− Att Nacka kommun återupptar planerna på att förlägga minst en 11-spelarplan på 
Porsmossen. 
 

− Att kommunen utreder om det går att förlägga ytterligare idrottsaktiviteter i detta område. 
 

− Att kommunen undersöker nya platser för sortering av schaktmassor, snöupplag samt 
lagring och flisning av ris. 
 

− Alternativt att utreda om sortering av schaktmassor, snöupplag samt lagring och flisning av 
ris kan samordnas i anslutning till fotbollsplaner/idrottsanläggning på Porsmossen. 
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